
Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk

Algemene informatie

 Vragensteller: dhr. P. Kranendonk, SGP

 Onderwerp/vergaderstuk: Huisvesting Rowdies Ridderkerk

 Vergaderdatum: 25 november 2020

 Portefeuillehouder: dhr. H. van Os

 Datum indiening vraag: 22 november

 Datum ontvangst antwoord: 25 november 2020

Vragen en antwoorden

Vraag 1

Wat is de motivatie van het college om de Rowdies op de voorgestelde locatie te huisvestingen 

tegen genoemde kosten?

Antwoord 1

In zowel het IAP als in het AIAP is de wens van de Rowdies om uit te breiden opgenomen. Na 

onderzoek voor alternatieve locaties in Ridderkerk is gebleken dat het Oosterpark uiteindelijk de 

beste locaties is voor de Ridderkerk Rowdies. Het college vindt het belangrijk dat onze kinderen 

en volwassenen voldoende sporten en bewegen. Maatschappelijke partners zoals de Ridderkerk 

Rowdies maken dit mogelijk.

Vraag 2

Is de zuid-zuid variant (dus beide velden naast elkaar aan de achterzijde) ook onderzocht? Zo ja, 

wat is de reden geweest niet voor deze variant te kiezen en zo niet wat is dan de overweging 

geweest niet naar deze variant te kijken.

Antwoord 2

De zuid-zuid variant is niet op die manier bekeken, omdat een eventuele reservering voor het 2e 

softbalveld op die plek is bedacht. 

Naar aanleiding van de bijdrage van de bewonersgroep Tarbot is hier wel naar gekeken. Het 

aanleggen van het softbalveld onder het tennispark betekent dat er op die plek meer bomen 



gekapt moeten worden. Richting de hoofdwatergang wordt het ook erg krap. Ook moet goed 

gekeken worden naar de veiligheidszones van de velden. Maar ook naar de contour m.b.t. vervoer 

gevaarlijke stoffen over de rijksweg (100 meter uit het hart van de rijksweg). Het voordeel van het 

ombouwen van het huidige honkbalveld naar een softbalveld is dat er daarvoor nu geen bomen 

gekapt hoeven worden. Na besluitvorming wordt het schetsontwerp, via een voorlopig ontwerp 

uitgewerkt tot een definitief ontwerp. In dat proces worden belanghebbenden betrokken. Mocht dit 

aanleiding geven om variant zuid-zuid uit te werken dan zullen we dat zeker overwegen.

Vraag 3

Hoeveel leden van de Rowdies zijn daadwerkelijk inwoner van Ridderkerk?

Antwoord 3

Ridderkerk Rowdies hebben 203 leden waarvan 74% in Ridderkerk woont, de rest in 

aangrenzende gemeenten.

Vraag 4

Kunt u nader duiden waarom de aanwezige gasleiding plaatsing op het evenemententerrein niet 

mogelijk maakt? En is gekeken welke aanpassingen nodig zouden zijn alsnog van deze locatie 

gebruik te maken?

Antwoord 4

Het is niet mogelijk om de velden OP de gasleiding te plaatsen. De VRR adviseert om in 15 meter 

naar beide kanten vanuit het hart van de buis te voldoen aan gewenste eisen vanuit 

zelfredzaamheid en hulpverlening. Als extra is het aan te bevelen dat er een schuillocatie dicht in de 

buurt is (een clubgebouw o.i.d.). In de memo is in paragraaf 3 aangegeven hoe de velden op de 

locatie evenemententerrein ingepast zou kunnen worden. Ook is beschreven wat hiervan de 

nadelen zijn.

Vraag 5

Zijn er nog mogelijkheden om de Tennisverenigingen van Bolnes en die in het Oosterpark te laten 

fuseren en daarmee het gebruik van de tennisbanen te optimaliseren?

Antwoord 5

Dit is inderdaad mogelijk en hangt af van de bereidwilligheid en medewerking van de betreffende 

tennisverenigingen.
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